





LiftMaster

NUMBER
38A
DATE: 05/17

IC: 2986A-1D8088
PCC # HSW1D8088-1

CONTAINS:
FCC ID: C0P0000B0M11
IC: 1823PA-00000B0M11

WARNING • AVERTISSEMENT

WARNING: To avoid SERIOUS PERSONAL INJURY or DEATH from electrocution, disconnect ALL electric and battery power BEFORE performing ANY maintenance.

AVERTISSEMENT: Pour éviter des BLESSURES GRAVES ou la MORT par électrocution, débrancher l'alimentation électrique et de la batterie AVANT toute intervention de maintenance.

To connect to a Wi-Fi Network, visit www.liftmaster.com for more details. You will need your "MyQ Serial Number" to complete setup.

Pour vous connecter à un réseau Wi-Fi, visitez www.liftmaster.com pour plus de détails. Vous aurez besoin de votre « Numéro de Série MyQ » pour compléter l'installation.

THE CHAMBERLAIN GROUP INC.
ELBRIDGE, IL 60120, USA
COUNTRY OF ORIGIN: MEXICO

13087160-2

pull here





LiftMaster
RESIDENTIAL DOOR OPENER

VOLTS AMP Hz HP WFT DATE
120 5 60 1/2hp 65/09/17

WALL CONNECTED DOOR OPENER
THIS DEVICE ALWAYS REMAINS ON

MODEL 8366W 19275100013

For Right/ Serial Number, see label on other side of garage door opener.
Pour la Numérisation de Série/ Numéro de Série, voir l'étiquette sur l'autre côté du dispositif de garage.



WARNING - AVERTISSEMENT

WARNING: To avoid SERIOUS PERSONAL INJURY or DEATH from electrocution, disconnect ALL power and hold power OFF for 5 minutes before servicing.

AVERTISSEMENT: Pour éviter des BLESSURES graves ou la mort par électrocution, déconnectez l'alimentation électrique et attendez 5 minutes avant toute intervention de maintenance.

THE GARAGE DOOR OPENER, INC. USA
Assembled in Mexico

100W MAX. 100V MAX. 100V MAX. 100V MAX.

LiftMaster
RESIDENTIAL DOOR OPENER



VOLTS	AMP.	Hz	1/2hp	MFG. DATE
120	6	60		05/09/17

IN ALL CORRESPONDENCE REGARDING
THIS ARTICLE, ALWAYS MENTION:

MODEL	PRODUCT S/N
8355W	19275100013

For MyQ® Serial Number, see label on other side of garage door opener.

Pour le Numéro de Série MyQ®, regardez l'étiquette sur l'autre côté de l'ouvre-porte de garage.



WARNING • ADVERTISSEMENT

WARNING: To avoid **SERIOUS PERSONAL INJURY** or **DEATH** from electrocution, disconnect **ALL** electric and battery power **BEFORE** performing **ANY** maintenance.

AVERTISSEMENT: Pour éviter des **BLESSURES GRAVES** ou la **MORT** par électrocution, débrancher l'alimentation électrique et de batterie **AVANT TOUTE** intervention de maintenance.

THE CHAMBERLAIN GROUP INC., USA
Assemblés au Mexique Assembled in Mexico



100W MAX.  26W MAX. 132C2279-20